

ORDER OF REFERENCE

Extract from the Minutes of the Proceedings of the Senate, Thursday, January 19, 1984:

With leave of the Senate,

The Honourable Senator Riley moved, seconded by the Honourable Senator Balfour:

That the Standing Senate Committee on Transport and Communications be instructed to inquire into the report upon the national rail passenger service provided to Canadians by VIA Rail Canada Inc.; and

That the papers and evidence received and taken on the subject in the first session of the present Parliament be referred to the Committee.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Le greffier du Sénat

Charles A. Lussier

Clerk of the Senate

ORDRE DE RENVOI

Extrait des procès-verbaux du Sénat, le jeudi 19 janvier 1984:

Avec la permission du Sénat,

L'honorable sénateur Riley propose, appuyé par l'honorable sénateur Balfour,

Que le Comité sénatorial permanent des transports et des communications soit chargé de faire enquête et rapport sur le service ferroviaire national de transport de voyageurs assuré par VIA Rail Canada Inc.; et

Que les témoignages entendus et les documents recueillis à ce sujet au cours de la première session du présent Parlement soient déferés au Comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.